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25/06 VWS: Aanvullende vraag omtrent het

zicht op aantallen locaties die open zijn voor

dagbesteding in de ouderenzorg. Partijen
hebben uitgebreide notitie gestuurd maar

geen harde cijfers, op veel locaties wel

oorspronkelijke manier van dagbesteding
maar niet overal, soms willen ouderen nog

niet. Geen atspraak over continuiteit en

financiering.

30/06 VGN: Naar wij begrijpen is VWS en de

NZz van mening dat dagbesteding op de

woning vanaf 1/8 niet meer toegestaan moet

worden. Dit levert nu al veel gedoe op. We

zien overal de dagbesteding opstarten, maar

met inachtneming van de 1,5 meter, gaat het

niet lukken het pré-corona niveau te halen. Het

gedeeltelijke continueren van de dagbesteding

op de woning is dan een uitkomst om te

zorgen dat cliénten meer dagbesteding kunnen

krijgen. Het is geen alternatief voor het

(opstarten van de) dagbesteding op de locatie

(zoals blijkbaar op het ministerie wordt

gedacht), het is juist een alternatief voor geen

dagbesteding als de wel opgestarte

dagbesteding onvoldoende capaciteit heeft.

Als dit het beleid wordt vanaf 1/8, wordt de

belofte van de routekaart niet waargemaakt

op dit onderdeel.
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Rondvraag - 25/06 1GJ: Processen omtrent

gecertificeerde hulpmiddelen beter

ingericht. IG) zet dit graag terug naar

normale situatie, tenzij bezwaren. Partijen

nemen even terug en bekijken of bezwaren

bestaan.

- 25/06 Verenso: Vraagt naar timing van

‘lessons learned’, loopt dit nog op schema?

VWS geeft aan dat tijdsschema nog steeds

wordt gevolgd.
- 25/06 Partijen geven aan graag vaker

aansluiting RIVM te hebben na afloop van

OMT-vergaderingen. VWS gaat frequentere

aansluiting organiseren.

30/06: VWS: graag reactie op uitvraag RIVM.

Stroomlijnen

OMT/RIVM &

communicatie

25/06 RIVM doet terugkoppeling omtrent

verschillende besproken zaken 70e en 71e

OMT m.b.t. de punten:
- Speciaal onderwijs wordt kort besproken.
- 1,5 meter samenleving (zie bijlage

kamerbrief). Er niet specifiek ingezoomd om

het beleid omtrent hulpbehoevenden.
- WHO-advies omtrent mond-neusmaskers

te vinden op https://Ici.rivm.nl/covid-19-

mondneusmaskers. N.a.v. vraag Verenso

wordt aangeg
at

indien er uit

onderzoek van| ndere resultaten

naar voren komen, dit wordt meegenomen

in advisering.
- Testen mensen zonder klachten te vinden

op https: //lci.rivm.nl/covid-19-
testbeleid%20personen%20zonder%20klacht

en.

- Patiénten met een migratie-achtergrond.

Zorgthuisnl wil voldoende aandacht geven

aan deze doelgroep. RIVM heett zich met

Pharos ingezet met communicatie. Ook

vanuit Vilans zou communicatiemateriaal

bestaan.

- 1G) vraagt of er duidelijkheid is bij ActiZ en

VGN omtrent nieuwe richtlijn ventilatie, dat

is het geval.

11/06: VWS: RIVM

laten deelnemen aan

koepeloverleg om

ervaringen te delen en

te reflecteren. Gepland

op 2 juli.
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- ActiZ stelt vraag over de blik van het RIVM

op het versnel uitvoeren van de routekaart

omtrent bezoek. RIVM heeft geadviseerd dat

na twee weken van invoering van de

versoepeling (15 juni) niet te overzien is wat

het effect is van de maatregel. RIVM ziet de

versoepeling als een politiek besluit.

- V&VN stelt vraag over het verschil tussen

testen van zorgmedewerkers binnen en

buiten ziekenhuis. RIVM antwoordt dat het

verschil in de organisatie van de SARS-CoV-2

diagnostiek zit: de ziekenhuizen testen zowel

hun patiénten als hun medewerkers zelf.

De zorgmedewerkers buiten de ziekenhuizen

worden via de GGD-teststraten getest en

kunnen zich daar aanmelden.

- ActiZ vraagt om de mening van het RIVM

over het versneld openstellen van de

bezoekregeling verpleeghuizen. RIVM ziet dit

als een politiek besluit. Er is aangegeven dat

twee weken na de invoering van de

versoepeling nog niet te overzien is wat het

effect van een maatregel is.

- Partijen waarderen aanwezigheid van RIVM

om OMT-adviezen en agendapunten toe te

lichten. RIVM wordt frequenter uitgenodigd.

Bezoekregeling,
definitie

huishouden en

1,5 meter

- 23/06 VWS: Reuring en weerstand omtrent

bezoekregeling verpleeghuizen steeds

groter, gaat ook juridische vormen

aannemen. VWS krijgt daar veel signalen
over en gaat ook in gesprek met advocate.

Het aantal besmettingen is nu flink lager en

veel andere maatregelen worden

versoepeld. In de vorige brief van VWS is de

datum van 15 juni genoemd. Er zijn dan ook

geen goede redenen meer om bezoek te

beperken. ActiZ geeft aan graag te weten

wanneer en hoe zij hierover kunnen

communiceren. ActiZ uit haar zorgen over de

terugtrekkende beweging die lijkt te worden

gemaakt door VWS. Als er nu geen gronden

zijn om bezoek te weren, dan was die er een

aantal maanden geleden ook niet. Actiz geeft
aan dat dit iets doet met de

aansprakelijkheid van zorgaanbieders en

doet geen recht aan de intensieve

samenwerking van de afgelopen tijd. VWS

geeft aan verdere aanpak eerst te bespreken
met de minister. ActiZ benadrukt dat Indien

er behoefte is aan tussentijdse afstemming
dat mogelijk is.

- 25/06 VGN: vraagt naar betekenis

verruiming voor bezoek en logeren.
Controlefase in routekaart vervroegd naar

01/07? VWS geeft aan dat die stappen niet

vervroeg worden omdat ze na 1 juli liggen in

de routekaart. NVAVG legt uit dat definitie

van huishouden m.b.t. de 1,5 meter nog tot

onduidelijkheid leidt omdat daar niet wordt

toegelicht of een woongroep eronder zou

vallen. De aanpassing hiervan werd eerder

binnen VWS uitgezet maar liep ergens vast,

inmiddels is op de website van Volwaardig
Leven als volgt gedefinieerd: Wordt een

woongroep gezien als een huishouden?

Personen die op hetzelfde adres wonen

worden geacht een gemeenschappelijk

28/06: Indien de

behoefte bestaat, kan

er een aanvulling kan

komen op de Q&A

waarin concrete

voorbeelden worden

aangehaald. In het

voortgangsoverleg

gehandicaptenzorg kan

dit worden

doorgesproken.
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huishouden te hebben. Dat geldt eveneens

voor bewoners van zorginstellingen die in

groepsverband wonen zoals mensen met een

beperking die in een groep wonen of andere

woonvormen op eenzelfde adres die

gemeenschappelijke voorzieningen delen.

VGN en VWS spreken af dat er, indien de

behoefte bestaat, een aanvulling kan komen

op de Q&A waarin concrete voorbeelden

worden aangehaald. In het

voortgangsoverleg gehandicaptenzorg kan

dit worden doorgesproken.
Corona-bonus

zorgpersoneel

- 25/06 NVAVG: Vraagt zich af of eenmalige
coronabonus ook geld voor agogisch

zorgbegeleiders? Verenso vernam dat artsen

er niet onder zouden vallen, en is benieuwd

naar onderbouwing. VWS gaat intern na wie

er onder valt en hoe het proces van

uitwerking van de regeling eruit ziet.

25/06: VWS gaat intern

inhoud & proces na.

30/06: Vragen uitgezet.

Implementatie
Wmecz

- 23/06: VGN brengt in dat zij met LOC, ActiZ,

Jeugdzorg Nederland, Zorgthuisnl - De

Nederlandse GGZ7 om uitstel gevraagd
hebben bij het implementatietermijn voor de

medezeggenschapsregelingen, waarvan nu

wordt geacht dat deze in werking treden per

1 januari. Minister geeft aan dat IG) coulant

zal zijn en minister doet geen uitspraak over

overgangsjaar. Echter wordt het verzoek om

uitstel wordt niet beantwoord in de brief.

Partijen kaarten het verzoek via dit

koepeloverleg nogmaals aan, om weer te

geven dat er vanwege corona geen overleg
met cliéntenraden heeft plaats kunnen

vinden om de raden in te richten. Zij willen

dit zorgvuldig doen, en vragen daarom om

uitstel van 6 maanden. VWS neemt het

verzoek mee en komt erop terug.
- 25/06 VWS: VWS geeft terugkoppeling.
VGN geeft aan graag officieel bevestiging te

krijgen dat partijen meer tijd krijgen om

cliéntenraden in te richten. Voor ActiZ

volstaan notie in verslag. VWS gaat intern na.

25/06: VWS gaat intern

na of bevestiging

schriftelijk kan worden

gegeven. 30/06: VWS:

reactie directie PZo

richting partijen.

Vervoer in

overige

omstandigheden

- 23/06 VGN: Er zijn veel vragen omtrent

vervoer omtrent logeren, vakantie etc. en

het behouden van de 1,5 meter afstand in dit

soort situaties. Ook bij wandelen een

probleem. Praktisch oplossen is lastig, daar

zijn meer handvatten voor nodig. VGN stuurt

input na en benadrukt urgentie van dit

vraagstuk. VWS gaat intern uitzetten.

Besproken 25/06 zie

1,5 m regel.

PBEM - 11/06: VWS: Uit tussenrapportage LCH

blijkt dat er genoeg handschoenen op

voorraad zouden zijn in verhouding met de

vraag. Partijen geven aan dat vooral bij

levering knelt, VWS neemt signaal mee.
- 16/06: VGN: geeft aan dat handreiking PBM

van bonden afwijkt van handreiking PBM van

beroepsgroepen.
- 23/06: ZorgthuisNL geeft aan dat er

verwarring bestaat over het testen van

mondkapjes door het LCH. VWS geeft aan

dat, mocht er vanuit aanbieders van wlz-zorg
behoefte zijn om adembeschermingsmaskers

(KN95 e.d.) te testen, dan bieden ISZW en

NVWA hun diensten aan. Zij werken nu aan

een protocol. Ook het LUMC heeft

aangegeven om voor de regio maskers te
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kunnen testen. Uitwerking van het protocol

volgt dus nog.

Overgangsjaar 23/06: ActiZ brengt in de voorheen - 23/06: Verzoek

Wet zorg & aangegeven verzoek om overgangsjaar Wzd verlenging intern VWS

dwang te verlengen serieus dient te worden bespreken. Aandacht

bekeken, omdat het in de praktijk, ook n.a.v. argumentatie m.b.t.

corona, niet mogelijk is (geweest) om de ambulante setting.

benodigde voorbereidingen te treffen om

per 1 januari de wet in werking te laten

treden. Zorgthuisnl onderschrijft dit. VWS

neemt verzoek mee in intern overleg.
Financiéle 16/06 VWS: Brief omtrent regelingen Geen bespreek-punt - 11/06: VWS gaat na of

regelingen omzetderving toegevoegd aan mail. NZaen ZN in o.a. de

16/06 ActiZ: Voortgang financiéle regelingen. regio Brabant in overleg
Brief geeft meer duidelijkheid, maar zijn omtrent

afgelopen weken onduidelijkheid gehad en alternatieve financiéle

daarom verzoek, ook namens VGN en oplossingen eea n.a.v.

Zorgthuisnl, om een bespreektafel in te signaal ActiZ. Afgerond.
richten. Daarnaast wordt het als onhandig
ervaren dat de gemeente voor Wmo en - 11/06: ActiZ en

Jeugd een andere lijn hanteert. In de Zorgthuis delen

uitwerking van de maatwerkregeling kan impressie over

meer in gezamenlijkheid worden dagbesteding.

opgetrokken. Afgerond.

Dagbesteding 16/06: Stand van zaken van richtlijn Geen bespreekpunt

toegelicht door VWS. Richtlijn gepubliceerd,
n.a.v. overleg gedeeld. VWS vraagt naar

impressie van dagbesteding op dit moment.

ActiZ licht toe dat Brabantzorg alle

dagbesteding al weer heeft geopend. ActiZ

en Zorgthuis delen impressies over stand van

zaken dagbesteding.

Reguliere zorg 16/06: Toegelicht door VWS: NZa is

regiehouder, dus coordineert het proces van

het opschalen van reguliere zorg. 7ij hebben

veel overleg met het veld en monitoren aan

de hand van data. Vervolgens wordt d.m.v.

voortgangsrapportages de stand van zaken

voor de verschillende sectoren

(ziekenhuiszorg, revalidatiezorg, langdurige

zorg, thuiszorg, mondzorg, GGZ,

huisartsenzorg, en paramedie) betreft

verwijzingen en behandelingen inzichtelijk

gemaakt. Daarnaast brengt de NZa de

initiatieven die (al zijn) ontstaan rondom dit

vraagstuk in kaart. Zo zijn branche- en

beroepsorganisaties opgeroepen om goede
voorbeelden van het opstarten van reguliere

zorg te melden. Ook zorgt de NZa met de

relevante veld- en overheidspartijen voor

heldere communicatie voor patiénten en

burgers. Zo is een informatiekaart voor

zorgaanbieders gepubliceerd, met adviezen

over de inzet van publiekscommunicatie

richting hun patiénten.

Geen bespreekpunt - 11/06: VWS: Vragen

zijn uitgezet. Afgerond.

COVID-19 wet 11/06: VWS: stand van zaken van de wet en

wijzigingen na inbreng partijen langdurige

zorg werden toegelicht. Gisteravond is het

naar de Raad van State gegaan. De KNMG

zou niet meegenomen zijn in de consulatie

en daarom wat later inbreng hebben

geleverd, omdat de deadline niet helder

gecommuniceerd zou zijn. De inbreng zou

ogenschijnlijk nog niet zijn meegenomen in

de versie die bij de Raad van State ligt. VWS

gaat er achteraan en bekijkt of het nog

Geen bespreekpunt - 11/06: VWS zal

inbreng KNMG nagaan

en bekijken of deze is

verwerkt. Uitgezet.
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meegenomen kan worden.

Acti/ vraagt wat er gebeurd is met de

inbreng die door partijen is geleverd? In een

eerdere versie stond een

inspanningsverplichting voor de

zorgaanbieder; als de bezoeker zich niet

houdt aan de gestelde regels is de

zorgaanbieder verantwoordelijk en kan

hierop worden aangesproken door de 1G).

ActiZ vindt dit onterecht.

Positie GGD bij in

stand houden

Covid19 unit

11/06: VWS: Voor volgende week wordt een

gesprek ingepland tussen VWS, ActiZ,

DPG’en, ZN en NZa. Gestelde vragen komen

daarbij aan de orde. Principes worden eerst

voor VVT uitgedacht, daarna ook gevolg aan

gegeven in ghz. VGN geeft aan dat deze

volgordelijkheid te lang duurt, en dat het

handiger zou zijn direct mee te doen aan dit

gesprek. Binnen de gehandicaptenzorg zou

het gaan om dezelfde type vraagstukken.
VWS geeft aan dat VGN zal worden

uitgenodigd.

16/06 — Verenso vraagt zich af wie de

verantwoordelijkheid draagt voor het

organiseren van voldoende bedden t.a.v. een

tweede golf. Dit is de directeur Publieke

Gezondheid.

Geen bespreekpunt - 11/06: VWS nodigt
VGN uit voor gesprek
ActiZ, DPG’en, ZN en

NZa omtrent Covid19-

units/zorghotels.

Gesprek deze week.

Testbeleid 16/06 - N.a.v. vragen VWS: RIVM en ActiZ

hebben contact gehad over

uitzonderingsregel en proces. RIVM wordt op

kort termijn uitgenodigd door VWS, acties

uitgezet. Dan kan ook over ervaringen,
desbetreffende richtlijn, proces en

inhoudelijke aanpassing worden gesproken.
16/06 — N.a.v. vragen VWS: In principe geen

preventief testbeleid in instellingen. Beleid

wordt vermeld in richtlijn, voor ouderenzorg
is dit richtlijn ‘opnamebeleid’ op website van

Verenso. Testen gaat via reguliere weg bij de

GGD.

- 11/06: VWS: Indien

besluit omtrent

serologische/
presymptomatische
testen afwijkt van de

adviezen en signalen
van de koepels, wordt

hierover voorafgaand
aan kamerbrief aan

koepels

gecommuniceerd.

Doorlopend.
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Afgehandeld
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